
Zápis  
z jednání rozšířeného kolegia děkana konaného dne 22. 1. 2007 

 
Přítomni:  MgA. Lucie Abou; Mgr. Karel Hegner; Mgr. Eva Jelínková; Ladislav Kolář; doc. Mgr. Jan 

Kolegar; prof. PhDr. Josef Kovalčuk; doc. PhDr. Silva Macková; prof. Mgr. Zoja Mikotová; 
prof. Petr Oslzlý; Ing. Ivana Oulehlová; prof. PhDr. Antonín Přidal; PhDr. Oxana Smilková; prof. 
PhDr. Bořivoj Srba, DrSc.; Mgr. Dobroslava Švrčková; MgA. Sylva Talpová; Bc. Sylva 
Tománková; MgA. Ondřej Vodička; Mgr. Aleš Záboj; prof. Mgr. Ján Zavarský; 

 
Omluveni:   Mgr. Aleš Bergman, Ph.D.; doc. PhDr. Nika Brettschneiderová; prof. PhDr. Václav Cejpek; doc. 

Jana Janěková; doc. PhDr. Petr Šmolík, CSc.; prof. Ctibor Turba; doc. Mgr. Jarmila Vondrová; 
 
1. Chod fakulty, studijní záležitosti: 
 

 Dne 7. 2. 2007 ve 14.00 v místnosti č. 104 se bude konat porada pedagogů DIFA JAMU. 

 Děkan DIFA prezentoval seznam projektů FRVŠ, které získali dotaci na rok 2007 (viz. Příloha č. 1 
„FRVS_seznam_financovanych_projektu“). Řešitelé financovaných projektů budou informováni o 
pravidelných schůzkách s tajemníkem a referentkou pro vnější vztahy, které se budou konat v průběhu roku. 
První schůzka s řešiteli proběhne v prvním týdnu výuky LS (od 12. února). Řešitelé upřesní časový 
harmonogram řešení projektu včetně plánu čerpání dotace.  

 Děkan DIFA informoval o přidělení dotací v rámci Rozvojových projektů. V rámci decentralizovaných 
projektů bylo schváleno 7 projektů - Plné uplatnění strukturovaných studijních programů Dramatická umění 
a Hudební umění a jejich další rozvoj, Mezinárodní mobility studentů JAMU, Rozvoj UIS a využívání 
informačních technologií na JAMU, Zapojení absolventů doktorského studia do výuky na obou fakultách 
JAMU, Působení zahraničních pedagogů na JAMU, Získání certifikátu DS Label a příprava na získání 
ECTS Label, Zvyšování jazykové úrovně pedagogů a administrativních pracovníků JAMU (viz. Příloha č. 2 
„RP_2007_JAMU_seznam_projektu“). Dotace v rámci centralizovaných projektů byla zrušena, touto 
formou tedy nebude finančně podpořen žádný projekt DIFA. MŠMT však přislíbilo uvolnit finance v rámci 
běžné dotace. 

 Děkan DIFA dále informoval o realizaci projektu „Inovace umělecky zaměřených studijních programů 
v oblasti multimédií“. Jedná se o spolupráci 4 fakult, DIFA a HUFA JAMU, FF MU a FAVU VUT. Každá 
fakulta nabídne studentům všech fakult předměty v oblasti multimedií, dále bude zahrnovat přípravu 
akreditace nového oboru Audiovizuální tvorba. Děkan také informoval o obsazení místa projektového 
manažera DIFA – na 0,5 úvazku byl přijat MgA. Jakub Ondroušek. 

 Rozšířené kolegium projednalo přijímací řízení. Komise a požadavky pro přijetí jsou již stanoveny. Při 
přijímacím řízení mohou vypomáhat pomocné odborné síly - jejich zajištění je v kompetenci vedoucí 
příslušných ateliérů či předsedů přijímacích komisí (POS již byly kontaktovány Ing. Oulehlovou). Děkan 
DIFA apeloval na řádné vyplnění protokolů o přijímacím řízení, zejména je třeba dbát na doplnění slovního 
komentáře k hodnocení. 

 Děkan DIFA informoval pedagogy o provedení evaluačního hodnocení výuky. V roce 2007 proběhne 
evaluace výuky cizích jazyků. Šetření proběhne dotazníkovou formou v 1. týdnu výuky LS. Pedagogové 
mohou dát podněty k hodnocení i jiných oblastí. Do 3 let proběhne i mezinárodní evaluace. 

 Vedení fakulty informovala pedagogy o záměru pronajmout prostory Kabinetu múz, který se uvolnil po 
vystěhování Divadla v 7 a půl. DIFA usilovala o spolupráci HUFA a FAVU. HUFA tento záměr podporuje, 
nicméně nemá dostatek aktivit, které by mohla v Kabinetu provozovat. Věc byla projednána v akademickém 
senátu i na kolegiu rektora. Financování pronájmu by probíhalo z rozpočtových rezerv JAMU. DIFA je 
jedním z pěti uchazečů o pronájem tohoto prostoru. V Kabinetu múz by měla probíhat výuka některých 
předmětů, prezentace výsledků umělecké činnosti studentů DIFA (klauzury, výstavy apod. – prezentace vůči 
veřejnosti nebudou pravidelné a jen se souhlasem a podporou vedoucího ateliéru).  

 Tajemník DIFA informoval, že minulý víkend proběhla poslední část divadelního semináře a poděkoval 
všem, kteří pomohli s přípravou a realizací. Možnost účastnit se semináře zdarma se neukázala jako 
pozitivní. Účast byla nepravidelná, o seminář byl menší zájem. 

 Tajemník dále informoval, že změny v rozvrzích pro LS budou vyznačeny červeně. Dále vyzval pedagogy, 
aby je před začátkem semestru konzultovali a ověřili s paní Hniličkovou. 



 Tajemník apeloval na vedoucí ateliérů (a žádal předání informace všem pedagogům jednotlivých ateliérů), 
aby důsledně nahlašovali využití místností v jiných než stanovených termínech u paní Hniličkové. 

 Do 15. 1. měli studenti DIFA možnost podat interní přihlášku na zahraniční stáž v programu Erasmus. Dne 
22. 1. budou přihlášky projednány na kolegiu děkana (viz. Příloha č. 3 „prehled_zadosti_o_zahr_staz“). 
Výběrem je pověřena komise složená z proděkana pro zahraniční záležitosti, proděkanky pro studijní 
záležitosti a referentky zahraničního oddělení. Pravidla pro posouzení přihlášek jsou následující: pokud se 
budou ucházet o totéž místo studenti jednoho ateliéru, určí pořadí studentů vedoucí příslušného ateliéru; 
pokud se budou ucházet o jedno místo studenti z různých ateliérů, určí pořadí komise. Rozhodnutí o stážích 
by mělo být známo do konce tohoto týdne – tedy do 26. ledna 2007. 

2. Různé: 

 Děkan DIFA informoval, že termín udělení čestného doktorátu T. Stoppardovi by mohl být již v květnu 
2007. O termínu se však stále jedná. 

 Salón původní tvorby se bude konat ve dnech 8. – 9. 3. 2007 (ateliér prof. Kovalčuka). 

 Ve dnech 16. – 17. 3. 2007 se bude konat Šafaříkovská konference, nad kterou převzal záštitu Václav Havel 
a přislíbil osobní účast. 

 Mezinárodní festival divadelních škol SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2007 se bude konat 27. – 31. 3. 2007. 

 
 
zapsala L. Abou        verifikoval: O. Vodička 


